



User Manual 用户手册

生化垃圾桶
Biohazard Waste Can

非常感谢您购买 SYSBEL 生化垃圾桶产品。作为一家关注员工安全和环境保护的公司，SYSBEL 将以优良的品质保证您工作环境和人员的安全。

Thank you for using our products. As a company of caring employee safety and environmental protection, SYSBEL provides high quality products to ensure the safety of your working environment and personnel.



符合美国职业安全健康管理局(OSHA) OSHA 29 CFR 1910.125&1910.144规范



Comply with OSHA29 CFR910.106&1910.144 of OSHA

产品描述

- 聚乙烯材质，防锈，耐腐蚀，可抗绝大多数化学品；
- 桶体一体吹塑成型，100% 防漏；
- 自闭式桶盖设计，无外力作用下自动处于完全关闭状态；
- 两侧凸出把手便于搬运；
- 脚踏式开关控制，工作中解放双手，施力状态下桶盖开启角度不超过 60 度，符合 UL 标准；
- 醒目的警示标签，便于现场管理及区分；
- 符合 OSHA 29 CFR 1910.125 要求。

使用说明

- 1、可用于存放大多数危化品固体废弃物；
- 2、可独立或搭配防化处理袋使用；
- 3、一些和聚乙烯不兼容的化学品严禁存放，可详细查询相关化学品的物料安全数据表（MSDS）；
- 4、如需转移，须双手抓牢凸耳，水平搬运；
- 5、一些可燃性的废弃物建议选择 SYSBEL 防火垃圾桶存放；
- 6、桶盖禁止负重。



WA8109200



WA8109600

产品型号	容量 (Gal/L)	包装尺寸(高*宽*深/cm)	毛重	认证
WA8109200	6/22.7	38x38x42	4kg	CE
WA8109600	14/53	50x48x53	6kg	CE

商标和版权说明

SYSBEL® 为 SYSBEL 注册商标，受法律保护

根据版权法，未经 SYSBEL 书面同意，不得复制本手册的全部或部分內容；我们已尽力确保本手册上的信息正确，如内容更新，恕不另行通知，

可随时查询我们官网 www.sysbel.com.cn

DESCRIPTION

- Constructed of polyethylene (PE), which are resistant to most chemical compounds.
- One-piece, blow-molded construction has no seams to develop leaks.
- Self-closing lid stays closed when not in use.
- Convex lugs moves easily from workstation to workstation.
- Foot lever opens lid to 60 degrees(max.) for hands-free access.
- Labeled for easy identification.
- Comply with OSHA 29 CFR 1910.125 and UL.

APPLICATION GUIDE

1. Used to store most hazardous solid waste.
2. With or without hazmat bags is permitted.
3. Some of the chemicals that are not compatible with polyethylene are strictly forbidden, please refer to their Material Safety Data Sheet (MSDS).
4. Grasp the lugs with both hands and keep level for carrying.
5. Recommended to choose SYSBEL oily waste can for combustible waste storage.
6. Loading on lid is prohibited;



WA8109200



WA8109600

Part No.	Capacity (Gal/L)	Packing Dimension (H*W*D/cm)	G.W	Certification
WA8109200	6/22.7	38x38x42	4kg	CE
WA8109600	14/53	50x48x53	6kg	CE

Trademark & Copyright

SYSBEL® is a registered trademark of SYSBEL, which is protected by law.

According to copyright law, it is forbidden to copy the whole or particle content of this manual without the written consent of SYSBEL. We have tried our best to ensure that the information in this manual is correct, and if the information is updated, we will not inform you.

You can check our official website at www.sysbel.com.cn any time.